

RCEME GEMRC

Cpl Andrew Ward, CD

Après 24 ans de service au sein des Forces armées canadiennes (FAC) et du Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), cpl Andrew Ward, prendra sa retraite le 13 janvier 2023.

Cpl Ward a joint les Fusiliers de la Princesse Louise à Halifax. En 2006 le membre a transféré de la réserve et a rejoint les FAC régulières avec le 2^e Régiment Royal Canadien. Cpl Ward a accompli 2 déploiements en 2007 et 2013 en Afghanistan.

En 2013 le membre a fait un changement de métier comme Technicien des Matériaux. Après avoir complété son cours de métier, le membre a été muté à la BFC Petawawa.

À la demande du membre aucune cérémonie de Départ dans la dignité (DDD) ne sera organisée mais, tous les certificats, lettres, et articles qui accompagnent normalement un DDD seront remis au membre.



Cpl Andrew Ward, CD

After 24 years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and The Corps of the Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), Cpl Ward will retire on the 13 January 2023.

Cpl Ward joined The Princess Louise Fusiliers in Halifax, NS. In 2006, he did a component transfer to The Royal Canadian Regiment and was posted to 2 RCR. Cpl Ward deployed twice to Afghanistan once in 2007 and again in 2012. In 2013 Ward remustered to Materials Technician. Cpl Ward was posted to CFB Petawawa after completing his trades training.

Cpl Ward plans on staying in the Deep River area to spend quality time with his sons and play an active mentorship role in the local area archery club.

No Depart With Dignity (DWD) ceremony will take place at the member's request but all certificates, letters, and items that normally accompany a DWD will be delivered to the member.



Arte et Marte